
سال هفدهم - شماره 2232- دوشنبه  31 شهريور 99 - قيمت : 2000 تومان

روزنامه اجتماعي ، فرهنگي ، هنري ، معلومات عمومي ، طنز و سرگرمي
 نشاني : اهواز، خيابان شريعتی، بين خيابان اهوازيان و رضايی، ساختمان آريانا، طبقه 4، واحد 7
تلفكس : 32213498- 061 سازمان آگهي هاي روزنامه نسيم خوزستان 32202412 - 061

www.nasimekhouzestan.ir
nasimekhouzestan@gmail.com
nasimekhouzestan@chmail.ir
نور

صاحب امتياز و مدير مسوول : علي سلامت دوم    سردبير : حسن سلامت دوم
آدرس سايت :  .........................................................................

ايميل:  ...........................................................................

ايميل:  ...........................................................................
چاپخانه: ...................................................................................................................................

پيامبر اكرم)ص(: 
خوش  اخلاقی 

گناه را آب می كند
 چنان كه آفتاب يخ را. 

خبر خبر ورزشي
 بارتومئو : 

من نگذاشتم مسی از اينجا برود
جوزپ بارتومئو، رئیس بارسلونا تاکید کرد قصدی مبنی بر 

استعفا ندارد.
رس  اعضای  سوی  از  امضا  هزار   20 از  بیش  شدن  جمع 
باشگاه جوزپ بارتومئو را در شرایط استعفا از پست ریاست 
چنین  کرد  تاکید  او  اما  است.  داده  قرار  بارسلونا  باشگاه 
برنامه ای ندارد و به کارش ادامه می دهد. جوزپ بارتومئو 
همچنین مدعی شد لیونل مسی در بارسلونا با دنیای فوتبال 

وداع خواهد کرد.
جوزپ بارتومئو گفت: در حال حاضر هیچ کسی قصد استعفا 
ندارد و هیئت مدیره به کار خود ادامه خواهد داد تا تیمی 
قابل رقابت در جام های مختلف را بسازد. ما به کار خود 
ادامه می دهیم و کارهای زیادی پیش رو داریم. با توجه به 
این واقعیت که فصل نقل و انتقالات در تاریخ پنج اکتبر به 

پایان می رسد، این بازاری عادی نیست.
کمپین اخیر جمع شدن امضا علیه ریاست باشگاه؟ متعجب 
شدم، 20 هزار امضا علیه ما حقیقتا رقم بالایی محسوب می 
شود و خود افرادی که این کمپین را راه اندازی کرده اند را 

نیز متعجب کرده است.

منابع رسمی ؛ 
اولين انتقال از رئال به تاتنهام نهايی شد

سرخیو رگیلون مدافع چپ ملی پوش اسپانیایی رئال مادرید 
با قراردادی پنج ساله به ارزش 28 میلیون یورو به تاتنهام 

پیوست.
باشگاه  و  شد  قطعی  مادرید  رئال  از  تاتتنهام  خرید  اولین 
و  کناری  مدافع  رگیلون،  سرخیو  با  کرد  اعلام  انگلیسی 
بازیکن  این  است.  یافته  دست  کامل  توافق  به  اسپانیایی 
و  کرد  سویا سپری  در  قرضی  به صورت  را  گذشته  فصل 
هم  منچستریونایتد  به  او  انتقال  مورد  در  اخباری  گرچه 
شنیده می شد، اما در نهایت تاتنهام موفق به جذب سرخیو 

رگیلون شد.
پیش از تاتنهام، شیاطین سرخ نیز در حال مذاکره با رئال 
مادرید برای خرید این مدافع کناری بودند که این مذاکرات 
از  یونایتد  زیرا  نرسید،  رسمی  پیشنهاد  مرحله  به  هرگز 
پذیرش درخواست رئال مادرید برای گنجاندن بند بازگشت 

خودداری کردند.
به نظر می رسید به زودی شاهد نهایی شدن انتثقال گرت 
بیل، دیگر بازیکن رئال مادرید هم به تاتنهام باشیم. ستاره 
ولزی با اسپرز به توافق دست یافته و احتمالا به زودی او 

نیز در لندن به سرخیو رگیلون محلق خواهد شد.

در تماس مدير يوونتوس با سوارز ؛
 همه چيز منتفی است!

باشگاه یوونتوس در تماس با سوارز به وی اعلام کرده است 
که انتقال وی منتفی خواهد بود.

یوونتوس در نقل و انتقالات تابستانی به دنبال جذب یک 
مهاجم نوک است و برای این مهم روی لوئیس سوارز نظر 

مثبت داشت. 
ستاره اروگوئه ای بارسا مذاکراتی مثبت نیز با یووه انجام داد 
اما به دلیل نداشتن گذرنامه ایتالیایی، جزو سهمیه بازیکنان 
اروپایی این تیم محسوب نمی شد که این مانع بزرگی در 

راه انتقال او به تورین بود.
با  هم  را  ایتالیایی  زبان  آزمون  پروجا  در  پنجشنبه  سوارز 
اخذ  برای  کافی  زمان  ولی  گذاشت  سر  پشت  موفقیت 
سرمربی  پیرلو  آ  آندره  گذشته  روز  ندارد.  وجود  گذرنامه 
یوونتوس در نشست خبری خود تایید کرد که شانس جذب 

سوارز از بین رفته است.
طبق ادعای گاتزتا دلو اسپورت، فابیو پاراتیچی مدیر ورزشی 
اطلاع  وی  به  و  گرفته  تماس  سوارز  با  شخصا  یوونتوس 
و  ندارد  او وجود  انتقال  امکان  تابستان  این  که  است  داده 
سوارز  به  پاراتیچی  است.  ژکو  ادین  آنها  اول  هدف  اینکه 
نیز  نهایی  توافق  به  رم  بوسنیایی  ستاره  با  که  است  گفته 

دست یافته اند.
اگر  دارد،  قرار  کومان  رونالد  مازاد  فهرست  در  که  سوارز 
نتواند تمام دستمزد این فصل خود را از بارسا دریافت کند، 
قراردادش را فسخ نخواهد کرد و به فاصله دو هفته تا پایان 
انتقالات، گفته می شود شانس ماندنی شدن او در  نقل و 

بارسا حالا بالاتر رفته است.

پيانيچ :
كاش اولين بازی ام برای بارسا

 مقابل هواداران بود
میرالم پیانیچ سرانجام شب گذشته برای اولین بار با پیراهن 

بارسا به میدان رفت.
بارسلونا در نوکمپ توانست با یک گل بر الچه پیروز شده و 
فاتح جام خوان گامپر شود. این بازی فرصتی بود تا میرالم 
پیانیچ خرید بوسنیایی جدید بارسا اولین بازی خود را برای 

این باشگاه انجام دهد. 
پیانیچ که به دلیل ابتلا به کرونا دو هفته در قرنطینه بود، 
چند روز پیش به تمرینات اضافه شد و با وجود عدم آمادگی 
بدنی مناسب اما از سوی کومان دقایقی فرصت بازی پیدا 

کرد.
ستاره سابق یوونتوس در پایان بازی گفت:» کومان به من 
تیم سخت و  باشم.  به نفس داد و گفت که خودم  اعتماد 
خوب تمرین کرده و معتقدم آماده ورود به لالیگا هستیم. 
کار  هم  بازیکنان  و  بینم  می  خوبی  ایط  شر  در  را  تیم 

خودشان را در زمین خوب انجام دادند.«
پیانیچ در مورد اولین بازی برای بارسا گفت:» برای من که 
شب خاصی بود؛ هرچند دوست داشتم این بازی با حضور 

هواداران انجام می شد.
یک هفته پیش تمرینات انفرادی را شروع کردم و همه چیز 

خیلی سریع برایم می گذرد.«

پس از اعلام قهرمان ليگ برتر فوتبال استان ؛
اعتراض تيم دوكوهه انديمشک

به تصميم هيات فوتبال خوزستان
سرپرست تیم فوتبال دوکوهه اندیمشک گفت: به تصمیم هیات 
فوتبال خوزستان مبنی بر اعلام تیم فرهنگ رامهرمز به عنوان 
قهرمان لیگ برتر فوتبال استان و نماینده خوزستان در لیگ 

دسته سه کشور معترض هستیم.
شهرام شکریان اظهارکرد: تیم دوکوهه اندیمشک با اختلاف 
شش امتیاز نسبت به تیم فرهنگ رامهرمز در رده دوم لیگ 
برتر فوتبال استان قرار داشت و در حالی که شش بازی تا پایان 
مسابقات باقی مانده بود، لیگ به دلیل شیوع کرونا تعطیل شد اما 
در تصمیمی از سوی هیات فوتبال، روز گذشته اعلام شد که تیم 
فرهنگ رامهرمز به عنوان قهرمان لیگ و نماینده خوزستان در 

لیگ دسته سه فوتبال کشور انتخاب شده است.
وی ادامه داد: ما به این تصمیم معترض هستیم و معتقدیم که 
حق تیم ما ضایع شده است و هیات فوتبال باید پاسخگو باشد 
زیرا شش بازی یعنی ۱8 امتیاز باقی مانده بود و این که بیایند و در 
چنین شرایطی یک تیم را به عنوان قهرمان معرفی کنند، درست 
نیست. چطور برای معرفی تیم قهرمان لیگ برتر جوانان استان 
قرار است ادامه مسابقات بین چهار تیم مدعی برگزار شود اما 

چنین تصمیمی را برای لیگ بزرگسالان نمی گیرند.
سرپرست تیم فوتبال دوکوهه اندیمشک خاطر نشان کرد: پای 
باقیمانده زیادی در میان است و ما به این تصمیم  امتیازات 
معترض هستیم. ما خواستار این هستیم که مسابقات لیگ برتر 
بین چهار تیم مدعی ادامه پیدا کند و حق به حق دار برسد. به 
هر حال ما از تصمیم  گرفته شده توسط رئیس هیات فوتبال 

خوزستان گله مند هستیم.

در مسابقات کارگری کشور ؛
دو و ميدانی كاران خوزستانی

با هم رقابت مي كنند
تیم های آقایان و بانوان خوزستان در رقابت های دو و میدانی 

کارگری کشور شرکت می کنند.
فاطمه معین پور، نایب رییس انجمن دو و میدانی هیات ورزش 
کارگری خوزستان در گفت وگو با ایسنا، اظهارکرد: رقابت های 
دو و میدانی کارگری بانوان کشور چهارم مهرماه در مشهد 
برگزار می شود که زینب عیدی شیخ رباط، منیر عبیدی، زهره 
و  سه برادران  سعاد  محمدی مزرعه،  فهیمه  رئسی قنوانی، 
مسابقات  این  به  استان  تیم  قالب  در  دهون زرگانی  سیمین 
مسابقات  نیز  پیش  روز  چند  کرد:  بیان  می شوند.وی  اعزام 
استانی را برگزار کردیم تا نفرات منتخب و خوب استان برای 
رقابت های کشوری انتخاب شوند. برای اولین بار بود که پیش 
از اعزام به مسابقات کشوری یک رقابت استانی برگزار شد 
تا بهترین ها انتخاب شوند. برای دو و میدانی برنامه داریم تا 

همیشه نفرات تیم استان برای اعزام ها آماده باشند.
معین پور عنوان کرد: رقابت های دو و میدانی کارگری کشور 
در بخش آقایان نیز سوم مهرماه در مشهد برگزار می شود که 

دو تیم از خوزستان به این مسابقات اعزام خواهند شد.
و  دو  بانوان  تیم  آمادگی  کردن  ارزیابی  مثبت  با  وی 
آمادگی  میزان  به  باتوجه  کارگری خوزستان، گفت:  میدانی 
ورزشکاران مان پیش بینی مدال در بخش آقایان و بانوان را 

داریم و به این مهم نیز امیدواریم.
کارگری  ورزش  هیات  میدانی  و  دو  انجمن  نایب رییس 
پردازان  ایده  بنیان  دانش  شرکت  از   قدردانی  با  خوزستان 
سپنج به عنوان اسپانسر این رشته، عنوان کرد: ورود چنین 
بیشتر  موفقیت  برای  را  ورزشکاران  انگیزه  اسپانسرهایی 
می کند و خدا را شکر این اسپانسر نیز حمایت های خوبی از دو 

و میدانی کارگری خوزستان دارد.

تيم فرهنگ رامهرمز به ليگ 
دسته ۳ فوتبال كشور صعود كرد

تیم فرهنگ رامهرمز به لیگ دسته سه فوتبال کشور صعود 
کرد.پس از ادامه نیافتن مسابقات لیگ برتر فوتبال بزرگسالان 
خوزستان به دلیل شیوع کرونا، با اعلام هیات فوتبال استان 
تیم فرهنگ رامهرمز که تا پیش از این با ۴8 امتیاز در رده 
نخست جدول رده بندی لیگ استان قرار داشت، به عنوان تیم 
قهرمان معرفی شد. این تیم رامهرمزی با کسب این عنوان به 
عنوان نماینده خوزستان در فصل پیش روی لیگ دسته سه 
فوتبال کشور شرکت خواهد کرد. هدایت تیم فرهنگ رامهرمز 
بر عهده احمد زنگنه است. همچنین در جلسه روز گذشته 
هیات فوتبال استان خوزستان با حضور عبدالکاظم طالقانی 
رئیس هیات فوتبال استان مقرر شد فصل آینده لیگ برتر 
فوتبال خوزستان در 2 گروه ۹ تیمی برگزار شود و در پایان نیز 
از هر گروه دو تیم به لیگ پایین تر صعود کند. بر این اساس 
نیز رقابت های فصل ۱۳۹۹ – ۱۴00 برای باشگاه هایی که 
می توانند پروتکل های بهداشتی را انجام دهند، در دو گروه به 

صورت رفت و برگشت برگزار خواهد شد.

با صدور متنی کوتاه بيان کرد ؛
كنايه استراماچونی 

به مديران باشگاه استقلال
آندره آ استراماچونی سرمربی پیشین تیم فوتبال استقلال به 
مدیران باشگاه استقلال کنایه زد.درحالی که گفته می شد آندره 
آ استراماچونی گزینه اصلی هدایت تیم فوتبال استقلال برای 
فصل آینده است، اما در نهایت این اتفاق رخ نداد.مسئولان 
استقلال مدعی بودند از یکسو قانون منع به کارگیری مربیان و 
بازیکنان خارجی از سوی سازمان لیگ و از سوی دیگر، شروط 
سنگین استراماچونی، مانع به خدمت گرفتن مجدد این مربی 
ایتالیایی شده است. این در حالی است که استراماچونی چندی 
پیش با انتشار پیامی اعلام کرد که اصلا با او مذاکره ای صورت 
نگرفته بود.استراماچونی دیروز هم با انتشار پیامی در اینستاگرام 

خود به مدیران باشگاه برای )دروغ گویی شان( کنایه زد.
را  ما  ایتالیایی نوشت: »دروغ ها هیچ موقع عشق  این مربی 

خراب نمی کند. ممنون آبی دل ها«.

دبیر هیات تنیس روی میز خوزستان می گوید آینده خوبی در انتظار 
این رشته در استان است.

عبدالامیر بخشنده در خصوص وضعیت تنیس روی میز خوزستان، 
اظهار کرد: به دلیل شیوع کرونا تمام برنامه های مربوط به تنیس 
روی میز در استان خوزستان تحت تاثیر قرار گرفت اما تا حدودی 
کار را شروع کرده ایم. فعالیت تنیسورهای استان نیز متوقف نشده 

است و به صورت انفرادی تمرین می کنند.
وی بیان کرد: تنیس روی میز خوزستان پس از وقفه ای که در 
روند توسعه این رشته ایجاد شد، با روی کار آمدن آقای میرزایی در 
راس هیات، در مسیر خوبی قرار گرفته است و حتی من پیش بینی 
این را هم داشتم که آینده خوبی در انتظار این رشته باشد. هنوز 
نیز به چنین موضوع مهمی اعتقاد دارم، هر چند کرونا شرایط را 

کمی سخت کرده است.
پایه  افزود: روی رده سنی  تنیس روی میز خوزستان  دبیر هیات 
به خوبی کار کردیم و اگر کرونا مسابقات کشوری را لغو نمی کرد، 

امسال شانس داشتیم که در بخش دختران رده سنی 8 تا ۹ سال 
روی سکو  حداقل   ۱۱ تا   ۱0 رده سنی  در  و  برسیم  قهرمانی  به 
را  شانس  این  نیز  نوجوانان  سنی  رده  پسران  بخش  در  باشیم. 

داشتیم که روی سکو قرار بگیریم.
وی در پاسخ به این سوال که خوزستان چه زمانی می تواند در 
بخش پسران نفرات مطرح بیشتری در کشور داشته باشد؟ عنوان 
کرد: خوزستان هنوز در رده سنی بزرگسالان جای کار دارد زیرا 
بیشتری  آموزش  به  نیاز  تکنیکی  و  تاکتیکی  نظر  از  ما  بازیکنان 
به شرایط خوبی  بتواند  از نظر زیرساختی  دارند و وقتی ورزشکار 
برسد، مطمئناً می تواند در کشور نیز حرف برای گفتن داشته باشد. 
اگر بتوانیم کلاس های آموزشی خوبی برای ورزشکاران و به ویژه 
سال های  و طی  شده  پر  نیز  خلاء  این  کنیم،  برگزار  مربیان مان 
آینده خوزستان در رده سنی بزرگسالان نیز در وضعیت بهتری قرار 
خواهد گرفت. در هر صورت مقوله آموزش در دستور کار هیات 
است زیرا اعتقاد داریم آموزش به پیشرفت بیشتر تنیس روی میز 

خوزستان کمک بسیاری خواهد داشت.
بخشنده خاطر نشان کرد: سال گذشته با حضور آقای میرزایی در 
اردو  مختلف  رده های سنی  در  استان  تیم های  برای  هیات  راس 
تاثیر  استان  میز  روی  تنیس  پیشرفت  در  و همین  کردیم  برگزار 
بسزایی داشت. قرار بود همین روند در سال ۹۹ نیز ادامه پیدا کند 

که متاسفانه کرونا تمام برنامه های ما را به هم زد.

سرمربی تیم فوتبال الدحیل قطر گفت: قدرت پرسپولیس ثابت شده 
است ولی ما هم هیچ چاره ای جز پیروزی مقابل این تیم نداریم.

در یکی از مسابقات هفته پنجم لیگ قهرمانان آسیا، تیم های فوتبال 
پرسپولیس ایران و الدحیل قطر امروز دوشنبه به مصاف هم می روند.

»ولید الرکراکی« سرمربی الدحیل در نشست خبری پیش از این بازی 
که ظهر دیروز برگزار شد، گفت:  بعد از شکست در بازی گذشته 
چاره ای جز پیروزی در این بازی نداریم. می دانیم  که پرسپولیس تیم  
پر قدرتی است. دو پیروزی پیاپی این تیم قدرت آنها را ثابت کرده ، 

اما ما هیچ چاره ای جز پیروزی نداریم.
وی ادامه داد: البته که ما آماده هستیم و می دانیم که راه دشواری 
داریم. مهم ترین مسئله راهیابی به مرحله بعد هست. هنوز همه چیز 
در گرو نتایجی است که خودمان می توانیم به دست آوریم. هنوز 
هیچ تیمی صعودش مسجل نشده و ما می دانیم که باید چه کاری 

انجام دهیم.
سرمربی الدحیل تاکید کرد: قبل از آغاز این رقابت ها می دانستیم که 
چند بازیکن مصدوم داشتیم و باید خود را با غیبت آنها هماهنگ 
نیست و من هیچگاه ذهن خود و  بهانه ای  می کردیم. جای هیچ 
و  بوضیاف  کریم  اگر  نمی کنم.  مسائل  این  درگیر  را  بازیکنانم 

ادمیلسون جونیور از بند آسیب دیدگی رهایی یابند، به ترکیب باز 
خواهند گشت، اما تا آن زمان من بر اساس نقشه هایی که در ذهنم 

دارم رفتار خواهم کرد.
وی با اشاره به عملکرد داوران در لیگ قهرمانان آسیا تصریح کرد: 
کار داوران در این دیدارها و هر بازی فوتبالی دشوار است. ما باید به 
آنها کمک  کنیم که بتوانند به بهترین نحو کارشان را انجام دهند، 

حتی اگر تصمیمات شان علیه ما باشد.
و  تیم  این  مدافع  بن عطیه  مهدی  اخراج  درباره  الدحیل  سرمربی 
غیبتش در دیدار با پرپسولیس گفت: اینطور به نظر می آمد که پنالتی 
تصمیم نادرستی بود و اخراج بن عطیه روند بازی را تغییر داد، اما 
همانگونه که باید با غیبت و محرومیت بازیکنان خودمان را تطبیق 
دهیم، تیم های حرفه ای باید با تصمیمات تیم داوری هم در بازی 

خود را مطابقت دهند.

تغییر  از  در فصول گذشته  استقلال  استقلال گفت:  مهاجم سابق 
سرمربی لطمه دیده و باید برای فصل آینده نامجومطلق را ابقا کنند.

ادموند اختر در مورد دیدار استقلال برابر الشرطه عراق گفت: آبی 
پوشان بعد از کنار کشیدن الوحده شرایط بهتری دارند. این تیم تقریبا 
بازیکنان خودش را حفظ کرده است و می تواند بدون هیچ  تمام 

مشکلی به مصاف الشرطه برود.
وی افزود: نامجو مطلق که سرمربی موقت استقلال است شناخت 
خوبی از تیمش دارد و می داند از مهره هایش چگونه استفاده کند. 
بنابراین اعتقاد دارم آبی پوشان اگر از موقعیت های به دست آمده 

به خوبی استفاده کنند، می توانند برنده دیدار برابر الشرطه باشند.
اختر در مورد عملکرد سه تیم ایرانی دیگر حاضر در لیگ قهرمانان، 
خاطرنشان کرد: سپاهان و شهرخودرو به دلیل مشکلاتی که داشتند 
نتوانستند عملکرد موفقی داشته باشند گرفتاری های آنان به سال 
گذشته بر می گردد و این مشکلات تا به امروز ادامه پیدا کرد و این 
دو تیم نتوانستند در لیگ قهرمانان نتایج قابل قبولی کسب کنند اما 
پرسپولیس شرایط خوبی دارد و حالا با دو برد پیاپی که به دست 

آورده است، امید اول صعود به دور بعد خواهد بود.
وی در ادامه خاطرنشان کرد: در سالهای گذشته استقلال به دلیل 

تغییرات زیاد سرمربی، امتیاز هفته های اول را به راحتی از دست می 
داد و در پایان فصل، حسرت آن امتیازها را می خورد ولی باز هم می 
گویم نامجو مطلق بهترین گزینه است و ای کاش مجیدی هم می 

توانست دوباره به استقلال بازگردد.
مهاجم پیشین استقلال با انتقاد از حمایت هایی که این روزها از 
ما  فوتبال  به  تواند  نمی  استرا هم  استراماچونی شد، تصریح کرد: 
کمک کند. تمام شناخت مردم از او مربوط به گذشته است اما آیا 
اینکه  باشد؟ خصوصا  موفق  گذشته  همانند  تواند  می  برگردد  اگر 
دانم  می  بعید  و  داشته  استقلال  مدیریت  با  زیادی  مشکلات  او 

استراماچونی هم در بازگشت بتواند موفق باشد.
وی در پایان خاطرنشان کرد: تنها راه موفقیت استقلال، ابقای نامجو 
مطلق در پست سرمربیگری است زیرا او کاملًا از بازیکنان شناخت 

دارد و می داند چطور حاشیه ها را از تیم دور کند.

 مربی تیم فوتبال سپاهان اصفهان با اشاره به اهمیت دیدار این تیم 
با العین در لیگ قهرمانان آسیا، گفت: این بازی، آخرین امید تیم ما 

برای حفظ شانس صعود است.
 رقابت های لیگ قهرمانان آسیا به صورت متمرکز به میزبانی دوحه 
قطر پیگیری می شود. در ادامه این مسابقات، از ساعت 2۱:۳0 دقیقه 
برای  اندکی  فردا )دوشنبه( و در گروه چهارم، سپاهان که شانس 

صعود دارد به مصاف العین امارات می رود.
»مجتبی توتونی« در نشست خبری پیش از این دیدار، اظهار داشت: 
العین اهمیت زیادی دارد و آخرین شانس ما برای صعود  با  دیدار 
محسوب می شود. 2 بازی گذشته العین را آنالیز کرده و آنها را تیم 

شایسته ای می دانیم. العین یکی از تیم های باکیفیت غرب آسیا است 
و بانهایت احترام به دنبال کسب سه امتیاز هستیم.

وی افزود: وقتی به عنوان بازیکن یا مربی وارد جام لیگ قهرمانان 
آسیا می شوید، باید طاقت تحمل بازی های سنگین و فشرده را داشته 
باشید. بازیکنان ما باتجربه هستند و کادر فنی شراط را درک می کند. 
بعد از دو بازی خوبی که بچه های ما انجام دادند، شایسته بیشتر از 
چیزی بودند که رقم خورد، طبیعتا این موضوع روی مسائل ذهنی 
آنها تاثیراتی گذاشته است ولی ما می دانیم که باید در مورد بازی های 
آینده فکر کنیم.توتونی در رابطه با تکنولوژی سرمایشی ورزشگاه های 
قطر، گفت: شرایط بسیار خوبی است که باید به فدراسیون فوتبال 

قطر تبریک بگویم.مربی تیم فوتبال سپاهان در خصوص عملکرد 
»الغسانی« مهاجم عمانی، توضیح داد: به این سوال پاسخ داده ام. 
الغسانی بازیکن باکیفیتی است و سال آینده هم با تیم ما قرارداد دارد 
و در تیم خواهد بود. این بازیکن جای پیشرفت خیلی بیشتری دارد و 
ما سعی داریم که او به این در این زمینه کمک کنیم؛ البته که انتظار 
داریم او هم به ما و باشگاه کمک کند. همچنین، »عزت الله پورقاز« 
مدافع سپاهان نیز در این نشست خبری، گفت: بازی سختی پیش رو 
داریم، چرا که العین تیم شایسته و قابل احترامی است. نقاط ضعف 
و قوت این تیم را آنالیز کرده ایم و تمام سعی مان این است که سه 

امتیاز را بگیریم و امیدوار باشیم.

ادامه بلاتکلیفی در یکی از پرهوادارترین باشگاه 
فصل  خوب  بازیکنان  شده  باعث  ایران  های 
لذیذ  ای  طعمه  به  آبادان  نفت  صنعت  گذشته 
لیگ  های  باشگاه  سایر  برای  الوصول  سهل  و 

برتری تبدیل شوند.
محمد ملازاده : وضعیت تیم فوتبال صنعت نفت 
برتر  لیگ  مسابقات  دوره  بیستمین  برای  آبادان 
این  و  نشد  مشخص  تاکنون  کشور  باشگاه های 
در حالی است که فصل نقل و انتقالات تابستانی 
لیگ برتر از ششم شهریورماه سال جاری آغاز شد 
و تیم های شرکت کننده در لیگ برتر فوتبال پس 
از مشخص کردن کادر فنی خود، شروع به جذب 

نفرات مورد نظر کردند.
پوشان  طلایی  گذشته،  فصل  دو  همانند  اما 
بیشترین زمان ممکن را به علت مشخص نبودن 
دست  از  را  مدیرعامل  و  مدیره  هیئت  وضعیت 
کسب  آستانه  تا  گذشته  فصل  که  آنها  دادند. 
پیش  آسیا  باشگاه های  قهرمانان  لیگ  سهمیه 
بیشترین  انتقالات  و  نقل  فصل  در  بودند،  رفته 

ضربات را دریافت کردند.
بلاتکلیفی  از  که  آبادان  نفت  صنعت  ستاره های 
پایان  از  استفاده  با  بودند،  شده  خسته  خود  تیم 
قرارداد به بهترین پیشنهادهای خود پاسخ مثبت 

ناصر  شدند.  جدا  آبادان  شهر  نماینده  از  و  دادند 
سالاری، سیروان قربانی، محمد قریشی، حسین 
مسلم  ناصری،  عبدا...  کعبی،  عقیل  ساکی، 
مجدمی، میلاد جهانی، رضا جبیره و عیسی آل 
کثیر بازیکنانی هستند که تاکنون در پنجره نقل و 

انتقالاتی از صنعت نفت آبادان جدا شدند.
هدایت  با  اینکه  از  پس  آبادان  نفت  صنعت 
»دراگان اسکوچیچ« عنوان شگفتی ساز نیم فصل 
داد،  اختصاص  خود  به  را  نوزدهم  لیگ  نخست 
روبه رو  متفاوت  سرنوشت  با  دوم  فصل  نیم  در 

افزایش مشکلات مالی  شد. جدایی اسکوچیچ و 
به علت حمایت نکردن وزارت نفت، باعث شده 
گرفتن  خدمت  به  با  نتواند  تیم  این  که  است 
بازیکنان جدید نقاط ضعف خود را برطرف کند و 
خیلی راحت شانس کسب سهمیه لیگ قهرمانان 

باشگاه های آسیا را از دست بدهد.
که  آبادان  نفت  صنعت  فوتبال  تیم  متأسفانه 
ایران  فوتبال  تیم های  پرهوادارترین  از  یکی 
وزارت  سرراهی  فرزند  به  می شود،  محسوب 
نفت تبدیل شده است. تیمی که تنها دلخوشی 

حال  در  سرعت  به  زمان  است؛  آبادان  مردم 
سپری شدن است و سرمربی جدید تیم فوتبال 
 2۹( بود شنبه شب  قرار  که  آبادان  نفت  صنعت 
شود،  معرفی  و  مشخص  امسال(  شهریورماه 
نشدن  معرفی  است.  نشده  مشخص  تاکنون 
نفرات  کوچ  با  شد  باعث  سراج  بهنام  جانشین 
لحاظ  به  مناسبی  بازیکن  دیگر  تیم ها  سایر  به 

فنی به این تیم اضافه نشود.
خروج ستارگان صنعت نفت آبادان و سکوت این 
رقم  موجب  انتقالات،  و  نقل  مهم  در فصل  تیم 
لیگ  دوره  بیستمین  در  سخت  روزهای  خوردن 
نفت  تیم  برای  کشور  باشگاه های  فوتبال  برتر 
خواهد بود و تیم خوب فصل گذشته صنعت نفت 
آبادان که بازی های زیبایی به نمایش می گذاشت 
و نتایج خوبی هم کسب می کرد اکنون در آستانه 

فروپاشی قرار گرفته است.
نمایندگان  سکوت  و  ضعف  که  موضوعی 
مقابل  در  اسلامی  شورای  مجلس  در  خوزستان 
در  را  مهمی  نقش  نفت  وزیر  اشتباه  تصمیمات 
مشکلات اساسی ورزش خوزستان و به خصوص 
تیم های نفتی ایفا می کند. به هر حال امید می رود 
نفت  تیم  انتخاب سرمربی جدید  با  زودتر  هرچه 

این تیم مردمی از بلاتکلیفی خارج شود.

 ستاره ها تيم در حال جدايی هستند ؛

نفت آبادان در يك قدمي فروپاشی

دبير هيات :

آینده خوبی در انتظار تنیس روی میز خوزستان است

سرمربی الدحيل : 

قدرت پرسپولیس ثابت شده است

پيشكسوت آبي ها :

نامجومطلق بهترین گزینه برای سرمربیگری استقلال است

مربی سپاهان :   دیدار با العین آخرین امید ما است


